
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

  

Dagsorden til møde 

Den 18. marts 2024 kl. 17.00-19.00 

Sted: Afd. Kæret, Åbjergvej 28, Frederikssund  

    
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter: 

Jan Lykke, (Kølholm) 

Maria Silkjær (Kølholm) 

Astrid Allin (Kølholm) 

Kristine Funch Holdgaard (Kæret) 

Anne Marie Asperup (Kæret) 

 

Medarbejder repræsentanter: 

Melina Neergaard Olsen (Kæret) 

Rune Tao Schumann (Kølholm) 

 

Ledelse: 

Anders Scott Rohde (skoleleder) 

Tina Hedensted (adm. Leder) 

 

Afbud: 
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Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden og referat 

Referat og dagsorden godkendt 

 

 

Sag nr. 2  Orientering/meddelelser 

Personalesituationen 

 

Ingen nye ansættelser 

 

Orientering fra afdelingerne: 

Kæret: 

Der har været afholdt fastelavn i 2 hold og næste år arbejdes der på at der 

bliver afholdt en fælles afslutning sammen med kåringer og fastelavnsboller.  

Det sidste legepladsbyggeri er ved at være på plads og boldbanen er næsten 

færdig. 

Hvert skoleår afholdes der 4 hockeystævner sammen med de andre 

specialskoler og årets sidste afholdes på onsdag. 

Svømmestævne er ligeledes på tværs sammen med de andre specialskoler og 

næste gang er det Kæret, der arrangerer. 

I uge 16 afholdes temauge som Kærby lufthavn, hvor hver klasse repræsenter 

et land. Ugen slutter af med en forældrefest om torsdagen, hvor der vil være 

pølser på ”flyvergrillen” 

Fredag den 5. april afholdes bowling arrangement for personale. 

 

Kølholm: 

Der har også været afholdt fastelavn på Kølholm, som foregik i mindre 

grupper. 

I forbindelse med trivselsuge for eleverne i uge 9, var der fredag aften et 

personalearrangement med bowling og spisning. Ellers er der gang i 

påskepynt, gækkebreve og påskefrokoster. 

 

Orientering fra ledelsen: 

 

Elever skoleåret 24/25: 

Frederikssund kommune er ikke færdig med visitationsrunden og derfor 

afventer Kølholm stadig på endeligt elevtal. Der er 13 elever der går ud og 4 

nye er visiteret på nuværende tidspunkt. 

Kærets elevtal er nogenlunde på plads og der forventes 67-69 elever. 

 

I regnskab 2023 har der tidligere været meldt et overskud på ud på omkring 

kr. 600.000 pr. afdeling, men efter endelig regulering af energi og rengøring 

forventes underskuddet mindre. 
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Sag nr. 3  Skole-hjem-samarbejde 

Drøfte principper for skole-hjem-samarbejdet. Jan præsenterer et udkast til 

principper som bestyrelsen drøfter ud fra.  

 

Jan gennemgik udkast til Skole-hjem-samarbejde og derefter drøftelse af 

dette. Jan noterede ned og der arbejdes videre med princippet. Hvis 

bestyrelsesmedlemmer i mellemtiden har flere kommentarer så kan de sendes 

til Jan.   

 

 

Sag nr. 4  Dialogmøde mellem skolebestyrelse og det politiske udvalg for Skole, 

Klub og SFO (SKS) 

Der er planlagt to dialogmøder med udvalget: 

10. april 2024 kl. 17-19.30 og den 05. september 2024 kl. 17-19. 

Temaet på møde den 10. april er frisættelse og øget frihedsgrader på skole- 

og klubområdet. Samt evt. punkter fra skolebestyrelser i forhold til forestående 

budget 2025.  

• Hvad er ambitionerne med specialskolerne? 

 

Jan orienterede om, at der er indkaldt til et dialogformøde med Centerchefen, 

konsulenter og skoleledere den 4. april for alle bestyrelsesformænd/kvinder og 

endnu et igen den 19. november 2024.  

 

Skolebestyrelsen kunne godt tænke sig at bringe videre, hvordan man bliver 

klædt på til at være i skolebestyrelsen, hvad siger styrelsesvedtægterne og 

helt generelt få politikerne til at se skolebestyrelserne som 

samarbejdspartnere.  

   

Sag nr. 5  Magtanvendelse 

Opfølgning på data for magtanvendelse. Der har været politisk sag med data 

for magtanvendelser på skoleområdet. Her kan man læse data for Kærholm og 

andre skoler (sag nr. 24): 

https://www.frederikssund.dk/Politik/Dagsordener-og-referater/skole-klub-og-

sfo/2024-03-06_14-00/referat 

• Bilag: Kærholms beskrivelse af hvordan der arbejdes med vold, trusler 

og magtanvendelse.  

  

Skolebestyrelsen bemærkede, at der havde været et stigende antal 

magtanvendelser på Kærholm.  

De vil gerne dykke lidt længere ned i tallene for at kunne understøtte det 

https://www.frederikssund.dk/Politik/Dagsordener-og-referater/skole-klub-og-sfo/2024-03-06_14-00/referat
https://www.frederikssund.dk/Politik/Dagsordener-og-referater/skole-klub-og-sfo/2024-03-06_14-00/referat
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forebyggende arbejde skolen laver. Samtidig var der også en nysgerrighed på 

proceduren fra Center for Børn og Skole. Hvor længe kan man have en elev 

gående i et tilbud der ikke matcher en elev? 

 

Det blev aftalt, at Anders deler tallene op i afdelinger og derefter måneder og 

antal elever. 

 

Sag nr. 6  Henvendelser 

 

Sag nr. 7  Evt. 

  

  

 

Datoer til kommende bestyrelsesmøder. 

Afholdes på afdeling Kæret kl. 17.00 – 19.00 

 

Mandag den 27. maj 2024 

Onsdag den 19. juni 2024 

 


